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DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
Mord, 3 kap 1 § brottsbalken

2020-04-22

Påföljd m.m.
Fängelse 16 år

Skadestånd
1. Victoria Prescott Hou ska betala skadestånd till Malin Ohlsson med 262 482 kr jämte

ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 28 juli 2020 till dess
betalning sker.

2. Victoria Prescott Hou ska betala skadestånd till Ronny Karlsson med 60 000 kr jämte
ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 22 april 2020 till dess
betalning sker.

Förverkande och beslag
1. I beslag tagen kniv förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten Region

Syd; beslagsliggare nr 2020-5000-BG49279 p. 1).
2. Beslaget av kläder och brev ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset

utlämnas till Victoria Prescott Hou (Polismyndigheten Region Syd; beslagsliggare nr
2020-5000-BG49081 p. 1 och 2, nr 2020-5000-BG52875 p. 1 och 2, nr 2020-5000-
BG66970 p. 1 och nr 2020-5000-BG56215 p. 1 och 2).

Häktning m.m.
Victoria Prescott Hou ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft
mot henne.
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Sekretess
Sekretessbestämmelserna i 21 kap. 1 § och 35 kap. 1 § offentlighets- och sekretesslagen
(2009:400) ska vara fortsatt tillämpliga beträffande uppgifterna i filmmaterialet från polisens
kroppskamera, beträffande  bilder på den avlidne i protokollet från
brottsplatsundersökningen, aktbilaga 33 s. 7-11, 16 (övre bilden), 19 (nedre bilden) och 20
(övre bilden) samt beträffande fotografierna från den rättsmedicinska obduktionen, aktbilaga
35 s. 77-89, vilka lagts fram vid förhandling inom stängda dörrar.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Advokat Gunnar Berge Försund får ersättning av staten med 160 252 kr. Av beloppet

avser 105 300 kr arbete, 20 560 kr tidsspillan, 2 342 kr utlägg och 32 050 kr
mervärdesskatt.

2. Advokat Mikael Nilsson får för sitt uppdrag som målsägandebiträde för Malin Ohlsson
ersättning av staten med 41 525 kr. Av beloppet avser 28 080 kr arbete, 5 140 kr
tidsspillan och 8 305 kr mervärdesskatt.

3. Advokat Mikael Nilsson får för sitt uppdrag som målsägandebiträde för Adrian Ohlsson
ersättning av staten med 18 352 kr. Av beloppet avser 14 040 kr arbete, 642 kr
tidsspillan och 3 670 kr mervärdesskatt.

4. Advokat Mikael Sundman får för sitt uppdrag som målsägandebiträde för Ronny
Karlsson ersättning av staten med 67 720 kr. Av beloppet avser 47 034 kr arbete, 6 425
kr tidsspillan, 717 kr utlägg och 13 544 kr mervärdesskatt.

5. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena.

___________________________________
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YRKANDEN 

Åklagaren har yrkat att tingsrätten ska döma Victoria Prescott Hou för mord enligt 

3 kap. 1 § brottsbalken under följande gärningspåstående:  

 

Victoria Prescott Hou har dödat Tim Ohlsson varvid hon tilldelat honom två knivhugg 

dels ett hugg i den vänstra delen av bröstkorgen med penetration av hjärtat vilket hugg 

orsakat hans död genom förblödning dels ett genomgående hugg i hans vänstra arm. Det 

hände i deras gemensamma bostad den 22 april 2020 på Regeringsgatan, Landskrona 

stad. 

 

Victoria Prescott Hou begick gärningen med uppsåt. 

 

Åklagaren har vidare yrkat att i beslag tagen kniv ska förverkas från Victoria 

Prescott Hou enligt 36 kap. 2 § brottsbalken: beslagsprotokoll 2020-5000-BG49279 

p. 1. 

 

Åklagaren har även yrkat att i beslag taget gods ska bestå tills domen vinner laga 

kraft: 2020-5000-BG49081 p. 1 och 2 (den tilltalades kläder), 2020-5000-BG52875 

p. 1 och 2 (två blusar i garderob), 2020-5000-BG66970 p. 1 (brev) och 2020-5000-

BG56215 p. 1 och 2 (kavaj och ytterplagg). Det beslagtagna ska därefter åter-

lämnas. 

 

Målsäganden Malin Ohlsson, som biträtt åtalet, har yrkat tingsrätten ska förplikta 

Victoria Prescott Hou att betala skadestånd till henne med 262 482 kr jämte ränta 

enligt 6 § räntelagen från den 28 juli 2020 till dess betalning sker. Av beloppet av-

ser 60 000 kr ersättning för sveda och värk, 55 490 kr ersättning för begravnings-

kostnader, 43 365 kr kostnad för gravsten, 3 346 kr kostnad för begravningskläder 

till Tim Ohlsson, 95 481 kr ersättning för inkomstförlust under tiden den 22 april 

t.o.m. den 21 augusti 2020 samt 4 800 kr kostnad för återstående bindningstid på 

det telefonabonnemang som hon tecknat för Tim Ohlssons räkning. 
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Målsäganden Ronny Karlsson har yrkat att Victoria Prescott Hou ska förpliktas att 

till honom betala skadestånd med 60 000 kr för sveda och värk jämte ränta enligt 

4 och 6 §§ räntelagen från den 22 april 2020 till dess betalning sker. 

 

FRIHETSBERÖVANDE 

Victoria Prescott Hou har med anledning av misstanke om brott, som prövas genom 

denna dom, varit berövad friheten som gripen, anhållen eller häktad i enlighet med 

vad som framgår av bifogade avräkningsunderlag. 

 

UPPLYSNING 

Victoria Prescott Hou har vid huvudförhandlingen förklarat att hon brukar bli till-

talad med namnet Cassandra eller Cassie. 

 

Målsäganden Adrian Ohlssons enskilda anspråk har avskilts för att handläggas i den 

för tvistemål stadgade ordningen. 

 

INSTÄLLNING 

Victoria Prescott Hou har erkänt att hon dödat Tim Ohlsson genom att tilldela 

honom ett knivhugg i bröstkorgen. Hon har förklarat att hon även måste ha kniv-

huggit honom i armen men att hon inte minns detta samt att det inte var hennes av-

sikt att han skulle förlora livet. Hon har gjort gällande att gärningen i vart fall ska 

rubriceras som dråp. Hon har förklarat sig inte ha någon erinran mot yrkandet om 

förverkande eller mot yrkandet om bevisbeslag. Hon har medgett Malin Ohlssons 

och Ronny Karlssons enskilda anspråk. 

 

UTREDNING 

Åklagaren har som skriftlig bevisning åberopat fotografier, händelserapport, pro-

memoria avseende genomgång av Tim Ohlssons och Victoria Prescott Hous tele-

foner, brottsplatsundersökning, beslagsprotokoll, obduktionsprotokoll, sakkunnig-

utlåtande, meddelanden mellan Tim Ohlsson och Victoria Prescott Hou under tiden 
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den 9 mars – den 15 mars 2020, meddelanden mellan Victoria Prescott Hou och 

annan den 15 mars 2020 jämte stillbild från film, brev, rättsmedicinsk undersökning 

av Victoria Prescott Hou samt 3D-fotografering från lägenheten. Vidare har larm-

samtal till SOS, film från polisens kroppskamera och rekonstruktion med Victoria 

Prescott Hou spelats upp för rätten. 

 

Till en början är följande utrett i målet. 

 

Tim Ohlsson och Victoria Prescott Hou bodde vid det aktuella tillfället tillsammans 

i en vindslägenhet på femte våningen på Regeringsgatan 15 i Landskrona. Lägen-

heten består av ett barnrum omedelbart till höger innanför entrén, en hall med kläd-

kammare, ett vardagsrum och kök med öppen planlösning, en toalett, en hall utanför 

toaletten och ett sovrum med klädkammare. I köksdelen är det svart klinker på golv-

et medan det är parkettgolv i vardagsrumsdelen.    

 

Kl. 06.04 den 22 april 2020 inkom ett larmsamtal till SOS från Tim Ohlssons tele-

fon. Inringare var Victoria Prescott Hou. Hon var upprörd och grät. Hon uppgav 

bl.a. att hon behövde en ambulans till Regeringsgatan 15, att hennes sambo hade 

blivit ”knivad”, att han var vaken och blödde kraftigt samt att det var hon som hade 

”knivat” honom med en brödkniv. Hon blev tillsagd att hämta en handduk att trycka 

mot såret för att stoppa blödningen och sedan även att låsa upp lägenhetsdörren på 

vilket hon först svarade att han hade gömt nycklarna och sedan ”vänta, jag har mina 

nycklar här, vänta”. När polis kom till platsen låg Tim Ohlsson naken i vardags-

rummet i anslutning till den hall som finns vid entrén. Hjärt-lungräddning påbörja-

des ca kl. 06.15. Ambulans kom till platsen ca kl. 06.20 och de livräddande åtgärd-

erna fortsatte, men efter ett tag konstaterades Tim Ohlsson vara avliden. 

 

Av utlåtandet från den rättsmedicinska obduktionen av Tim Ohlsson framgår att den 

döda kroppen företett skador i form av genomgående, skarpkantade sårskador (I och 
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II) på vänster arm med skador på muskulatur och avskuren ven, skarpkantad sår-

skada på vänster del av bröstkorgen (III) med sårkanal riktad åt höger något nedåt, 

inåt genom bröstkorgsväggen, in i vänster brösthåla med skador på vänster lunga 

och hjärtat med åtföljande stor blödning, att sårskadorna I – III uppkommit genom 

inverkan av kniv eller knivliknande föremål och har företett ett utseende och läge 

som talar starkt för att de tillfogats honom av annan person genom två hugg/stick, 

att sårskadorna företett ett utseende som talar för att denna kniv eller knivliknande 

föremål haft en sågtandad eller oregelbunden egg, att fynden talar starkt för att 

dödsorsaken var sårskadan i bröstkorgen och till följd av denna en förblödning samt 

att fynden talar starkt för att han blivit bragd om livet. Av utlåtandet framgår vidare 

att den döda kroppen även företett blåmärken, hudblödningar, underhudsblödningar 

och blödningar i det högra ögats bindehinna, vilka uppkommit genom trubbigt våld, 

hudavskrapningar, vilka uppkommit genom trubbigt skrapande våld, och slem-

hinnerispa och hudrispor, vilka uppkommit genom skarpt våld och har företett ett 

utseende förenligt med att de uppkommit genom kontakt med glasskärvor, att den 

sammantagna skadebilden av dessa skador talar starkt för att de, åtminstone till 

övervägande del, uppkommit vid någon form av tumult, med inslag av grepp och/ 

eller slag samt islag i föremål och/eller underlag. Vidare framgår att det vid rätts-

kemisk undersökning påvisats kokain och bensoylekgonin (omsättningsprodukt till 

kokain) i lårblod i koncentrationer som kan ses vid bruk av kokain samt 0,74 pro-

mille etanol i lårblod och 1,20 promille etanol i urin.  

 

En brottsplatsundersökning genomfördes i lägenheten den 22 april 2020. Lägen-

heten undersöktes därefter vid ytterligare tillfällen. Av protokollet över plats-

undersökningen framgår bl.a. följande. I lägenheten fanns blod på golven i sov-

rummet, hallen vid toaletten, toaletten, vardagsrummet och hallen vid entrén. Det 

fanns inte något synligt blod på klinkergolvet i köket och inte heller på diskbänken, 

köksskåpen eller kökslådorna. Det stod två tomma vinglas bredvid diskhon. Spegeln 

bredvid dörren till klädkammaren i hallen var krossad och det låg spegelglas på 
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golvet. På golvet i sovrummet iakttogs blodiga droppar i varierande storlek, dropp-

serier, dropp i dropp och droppkonturer. Det fanns inte några synliga spår efter 

blodiga fötter på golvet. På sängens högra sida sett från fotänden fanns en kudde 

vars örngott delvis var mättat med blod. På madrassöverdraget fanns en blod-

ansamling i anslutning till kudden med blodstänk ut ifrån delar av blodansamlingen. 

Lite längre ner på madrassöverdraget fanns en blodig avsättning på vilket det låg en 

spegelglasbit, vilken bedömdes ha kommit dit i efterhand då det fanns blod under 

spegelglasbiten. Det fanns inga synliga skador på madrassöverdraget i anslutning 

till blodbilderna. På golvet i hallen vid toaletten iakttogs blodiga droppar i varieran-

de storlek, droppserier, dropp i dropp och droppkonturer. Det fanns inga synliga 

spår efter blodiga fötter på golvet. I början av hallen låg en vit plastbit som bedöm-

des vara en del av en trasig galge. På väggen mittemot dörren till toaletten fanns 

rinningsbilder. Blodet på väggen som skapat rinningsbilderna bedömdes vara 

slungat blod. Rinningarna bedömdes ha riktning ifrån sovrummet och ut i vardags-

rummet. På golvet i vardagsrummet iakttogs blodiga droppar i varierande storlek, 

droppserier, dropp i dropp och droppkonturer. På golvet iakttogs också avtryck med 

blod som bedömdes komma ifrån fötter i riktning mot fönsterna. Det fanns också 

många fragment som bedömdes vara delar av fötter på golvet. Utifrån den påverkan 

som fanns på blodbilderna på golvet bedömdes det ha varit rörelse fram och tillbaka 

på vardagsrumsgolvet i samband med att blodet kom dit och efter att blodet kommit 

dit. På väggen mellan de två fönsterna och på elementet iakttogs kontaktspår med 

rinningar. På väggen mellan elementet och en högtalare i hörnet fanns kontaktspår 

och vid högtalaren fanns en blodansamling på golvet. På golvet i anslutning till kök-

et låg en vit mobiltelefon. På golvet till vänster om ytterdörren sett inifrån lägenhet-

en iakttogs blodiga droppar i varierande storlek, droppserier, dropp i dropp och 

droppkonturer. I hörnet till vänster om ytterdörren fanns blodstänk på golvlisterna. 

På insidan av entrédörrhandtaget fanns en blodbesudling. Den sammantagna be-

dömningen som görs är att Tim Ohlsson rört sig i lägenheten med blödande skada/ 

skador, att han avsatt blodspår på ett stort antal platser i lägenheten, att han befunnit 
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sig i sängen med blödande skada/skador, att begränsad rörelse skett på golvet i sov-

rummet och i hallen utanför toaletten efter det att bloddroppar hamnat på golvet, att 

han rört sig utifrån sovrummet mot vardagsrummet, att han har befunnit sig en tid 

vid entrédörren och vid fönsterna och högtalaren i vardagsrummet samt att det skett 

rörelse i vardagsrummet efter att blod hamnat på golvet.     

 

Vid brottsplatsundersökningen påträffades en rosa brödkniv i diskhon i köket. Av 

protokollet från brottsplatsundersökningen framgår att knivbladet var ca 20 cm 

långt samt att det var ca 26 mm brett inne vid handtaget och ca 18 mm brett innan 

det blev en rundad spets. Kniven har undersökts av Nationellt forensiskt centrum 

(NFC). Av sakkunnigutlåtandet från NFC framgår att det påvisades blod i en besud-

ling vid spetsen på bladet och att resultaten talar extremt starkt för att blodet/DNA:t 

kommer från Tim Ohlsson (Grad +4), om man bortser från möjligheten att det 

kommer från en nära släkting. 

 

Vidare påträffades en vit damkappa, i storlek 36, på golvet bakom lägenhetsdörren. 

På kappans vänstra ärm finns en stor blodbesudling i höjd med armvecket och en 

stor blodbesudling på fodrets vänstra sida i brösthöjd. Det finns även mindre blod-

besudlingar på andra delar av kappan. Kappan har undersökts av NFC. Av sak-

kunnigutlåtandet framgår att det i den besudling på fodret på kappans rygg som 

undersökts påvisades blod och att resultaten talar extremt starkt för att blodet/ 

DNA:t kommer från Tim Ohlsson (Grad +4), om man bortser från möjligheten att 

det kommer från en nära släkting. 

 

Den 14 maj 2020 genomfördes en rekonstruktion av händelsen med Victoria 

Prescott Hou och en figurant, vilken filmades. Vid rekonstruktionen visar Victoria 

Prescott Hou att hon går in i köksdelen och tar kniven i kökslådan, att Tim Ohlsson 

kommer upp bakom henne och håller henne hårt om ryggen med sin högra arm, att 

de står nära varandra, att hon vänder sig om och försöker knuffa bort honom genom 

att trycka på hans högra axel, att hon lyfter sin högra hand med knivbladet riktat 
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neråt, att han håller sin vänstra hand om hennes högra handled och att hon hugger 

honom i bröstet med kniven.  

 

Victoria Prescott Hou har i samband med polisförhör fått markera med två kryss på 

fotografier från lägenheten var hon och Tim Ohlsson ska ha befunnit sig när hon ut-

delade det knivhugg hon berättat om. Krysset där Tim Ohlsson ska ha stått har hon 

placerat på klinkergolvet i köksdelen, strax intill övergången till parkettgolvet i 

vardagsrumsdelen. Krysset där hon ska ha stått har hon placerat intill det andra 

krysset; lite längre in på klinkergolvet och i närheten av diskhon.  

 

Den 23 april 2020 genomfördes en rättsmedicinsk kroppsundersökning avseende 

Victoria Prescott Hou. Av utlåtandet framgår att Victoria Prescott Hou företett blå-

märken kring höger öga, hudavskrapning, hudblödningar och blåmärke på halsen, 

blåmärken och hudrispor på höger arm, hudrispor/hudavskrapningar på vänster arm, 

hudrispa/hudavskrapning på ryggen, blåmärken på höger ben och blåmärken med 

hudavskrapningar på vänster ben samt att hon vidare företett hudskador på vänster 

ytteröra, hudavskrapningar i pannan och på näsan, hudavskrapningar på höger kind, 

hudavskrapningar på höger handrygg och handled, blåmärke på höger arm, blå-

märken på vänster bröst, blåmärken till vänster på ryggen och blåmärken med hud-

avskrapning på höger ben. Beträffande uppkomsttid anges i utlåtandet att de i första 

attsatsen omnämnda skadorna företett ett utseende som är förenligt med att de upp-

kommit vid tidpunkten för den i polisrapporten omnämnda händelsen den 22 april 

2020 samt att de i andra attsatsen omnämnda skadorna företett ett utseende som 

talar för att de är något äldre, men det är dock möjligt att någon eller några av blå-

märkena uppkommit den 22 april 2020. Avseende skadornas uppkomstsätt anges att 

blåmärkena och sannolikt även skadorna på vänster ytteröra uppkommit genom 

trubbigt våld, hudavskrapningarna genom skrapande våld, hudrisporna genom 

skarpt våld och skadorna benämnda hudrispor/hudavskrapningar genom halvskarpt 

till skarpt våld, att den sammantagna skadebilden av de i första attsatsen omnämnda 

skadorna talar för att dessa skador, till övervägande del eller helt, uppkommit till 
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följd av någon form av tumult med islag i föremål/underlag, antingen självådragna 

eller orsakade av annan persons knuff/knuffar, och möjligen även annan persons tag 

kring halsen och höger arm samt slag och/eller sparkar samt att det inte kan avgöras 

om någon eller några av de i andra attsatsen omnämnda skadorna uppkommit 

genom annan persons våldsverkan. 

 

Tim Ohlssons och Victoria Prescott Hous mobiltelefoner har tömts. Av den åbe-

ropade promemorian över genomgången av telefonerna framgår att båda telefonerna 

användes frekvent under den aktuella natten. Vidare framgår att det i Tim Ohlssons 

telefon finns historik som visar att någon kl. 05.32 och kl. 05.33 varit inne på 

”hitta.se” och sökt på olika telefonnummer, att någon även varit inne på ”hitta.se” 

kl. 05.48 men ingen sökning utförts samt att samtalet till SOS därefter ringdes från 

hans telefon kl. 06.04. Det framgår även att det i Victoria Prescott Hous telefon 

finns historik som visar att någon under tiden kl. 05.06 – 05.11 sökt på ”njurar 

slutar fungera”, ”vad händer när njurarna sviktar”, ”spyr blod” och ”magsår-1177” 

samt att den sista aktiviteten i telefonen före kl. 06.04 var runt kl. 05.37 då det 

laddades upp foton på telefonen och någon var inne i appen ”photovault” och sökte 

i en hjälpfunktion om hur man laddar upp bilder. 

 

I Victoria Prescott Hous telefon finns en Messenger-konversation mellan Tim 

Ohlsson och henne på kvällen den 9 mars 2020. Konversationen synes vara för-

anledd av att han sökt upp henne hemma hos en väninna, trots att hon sagt till 

honom att inte komma dit. Av konversationen framgår att hon stängt av kart-

funktionen på sin mobiltelefon, vilket han ogillar, och att hon haft blåmärken efter 

att han hållit fast henne. Han skriver även att han älskar henne och vill flytta ihop 

med henne. Det finns även en Messenger-konversation mellan dem tidigt på 

morgonen den 15 mars 2020 där han skriver att hon slagit honom i huvudet och 

tryckt in tummen i hans ögon och att han bara höll fast henne för att göra henne 

lugn. Hon skriver upprepade gånger att hon vill ha sina saker, bl.a. sina arbetskläder 
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eftersom hon ska jobba. Hon framstår som upprörd och arg och skriver att hon 

hoppas att han dör och att hon hatar honom. 

 

I Victoria Prescott Hous telefon finns även en konversation via iMessage mellan 

henne och en Driton på kvällen den 15 mars 2020. Konversationen inleds genom att 

Driton kontaktar Victoria Prescott Hou och frågar vad som hänt mellan henne och 

Tim. Hon svarar att det är slut mellan dem, varefter Driton upprepade gånger ber 

henne att ge Tim en chans, uppmanar dem att prata ut med varandra och skriver att 

han vet att Tim älskar henne och vill ha henne tillbaka. I konversationen frågar 

Victoria Prescott Hou om Driton sett Tims ansikte och skriver att Tim inte gjorde 

något fel, utan det var hon som överreagerade. Hon skriver även att Tim är den mest 

svartsjuka killen hon träffat, att han gör henne galen när han anklagar henne och att 

hon blir misstänksam när han raderat meddelanden till ”Jossan”.  

 

Utöver förhör med Victoria Prescott Hou har på åklagarens begäran hållits måls-

ägandeförhör med Malin Ohlsson och Ronny Karlsson, sakkunnigt vittnesförhör 

med ST-läkaren Ebba Katsler och kriminalteknikern Martin Malmberg samt vittnes-

förhör med polisassistenten Kristoffer Tullgren, polisassistenten Faton Trstena, 

ambulanssjuksköterskan Anna Tonning, Tiffany Karlsson, Stina Törn, Tina 

Christensen, Flemming Hou, Ann Louise Hou och Daniel Rodin. De hörda har 

uppgett i huvudsak följande. 

 

Malin Ohlsson 

Hon är mor till Tim Ohlsson. Hon och Tims far separerade när Tim var väldigt 

liten. Tim var hos sin far varannan helg tills han var omkring tio år. Därefter hade 

de inte någon egentlig kontakt med undantag av att Tim jobbade hos sin far ett halv-

år. Tim var social, energisk och generös. Han ställde upp för alla, kanske till och 

med för mycket ibland. Men han kunde även hitta på jävelskap. Han mådde dåligt 

över att han inte hade någon kontakt med sin far och när han var 14 eller 15 år miss-

tänkte hon att han rökte hasch. Hon gjorde därför en polisanmälan och han fick 
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lämna prover i 1½ år. Han bodde hemma fram till år 2015 då han träffade Josefine 

och de blev sambo. När sonen Adrian föddes i juni 2016 fick Tim förlossnings-

depression. Han drog sig undan och han drogs till droger. År 2018 separerade Tim 

och Josefine på grund av hans drogproblem. Han flyttade hem till henne och börja-

de gå i en behandling, vilken han inte fullföljde. År 2019 slängde hon ut honom och 

han flyttade till en lägenhet i Landskrona. Att hon stängde dörren var ett uppvak-

nande för honom och fick honom att ta tag i sitt liv. Hösten 2019 gick han upp i 

vikt, jobbade och skötte sig. Han hade arbete fram till årsskiftet, men blev miss-

handlad i mellandagarna och blev sjukskriven. Därefter var han arbetslös. Han 

planerade att starta en byggfirma tillsammans med en kompis. De väntade bara på 

att få organisationsnumret. Tim och Adrian hade en nära relation.  

 

Hon visste att Tim hade träffat en ny tjej. De ville träffa Cassie och hon var på Tim 

om att ta med Cassie hem, men det ville inte Tim. Han sade att det inte var lönt att 

familjen träffade Cassie. Hennes intryck var att deras relation inte var allvarligt 

menad. Hon träffade ändå Cassie den 23 december 2019 när Tim opererades. Tim 

berättade inte något om sin relation med Cassie. Det har hänt att han haft en ”blå-

klocka” och rivsår i ansiktet när han kommit hem till dem. Han har då sagt att han 

slagit sig. Hon fick inte ställa frågor och hon pressade honom inte. När Tim och 

Cassie hade inflyttningsfest den 27 mars 2020 passade hon Adrian. Vid halv tolv-

tiden skrev Tim till henne att de hade festat klart och städat undan. Kl. 04.52 ringde 

han till henne och var skräckslagen. Han sade: ”Mamma, kom hit. Hon dödar mig”. 

Hon skyndade sig dit. Det tog omkring tio minuter. Lägenheten var då upp- och ner-

vänd. Tim satt i soffan. Han hade blod på armen och handen och sade att Cassie 

hade bitit honom. Hans tånagel stod rakt upp och han var blodig på foten. Han sade 

att Cassie hade kastat tallrikar på honom. Hon undrade hur Cassie såg ut om han såg 

ut på det sättet. Hon befarade att Cassie var skadad. Cassie satt vid fotändan på 

sängen. Det syntes inte några märken på henne. Cassie sade också att hon inte var 

skadad. Hon frågade Cassie vad som hade hänt. Cassie sade att Tim hade hållit fast 

henne och hon då hade blivit galen. Tims förklaring var att han hade hållit fast 
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Cassie på grund av att hon slängde saker omkring sig. Hon upptäckte att hon stod i 

glasskärvor. Cassie hade kastat Tims telefon i fönstret så att det gick sönder. Hon 

frågade varför. Om hon minns rätt hade en manlig arbetskamrat ringt till Cassie vid 

halv fyratiden, vilket hade gjort Tim sur. De hade tjafsat om arbetskamratens tele-

fonsamtal och om att Tim hade kontakt med Josefine. Några dagar senare berättade 

Tim att Cassie även hade brutit av ett fiskespö i hans arm. Hon såg såret som då höll 

på att läka. Den 17 april 2020 berättade Tim för henne att han tänkte göra slut med 

Cassie, eftersom deras förhållande inte fungerade. Hon träffade honom dagen innan 

han dog. Han var då glad, eftersom byggfirman skulle dra igång och de hade fått 

löfte om jobb. Hon skrev till honom vid 21.30-tiden och bjöd hem honom och 

Cassie på mat på lördagen. 

 

Tim hade en njursjukdom, men den gör inte man kräks blod. Han fick sin diagnos 

när han var 18 år och blev då tillsagd av läkaren att inte dricka starksprit eller 

energidrycker eftersom man då kissar blod. 

 

Ronny Karlsson 

Han är far till Tim Ohlsson. Efter separationen var Tim hos honom varannan helg 

tills han gick i trean och det fungerade bra. Efter att Tim hade gått ut gymnasiet 

jobbade han hos honom, men det fungerade inte eftersom Tim ville sätta hans an-

ställda, som hade jobbat länge hos honom, på plats. Ett par av hans anställda hotade 

t.o.m. med att säga upp sig. Efter det blev han, Tim och Malin Ohlsson ovänner. 

Tim var då 20 eller 21 år. Efter det har han och Tim inte haft så mycket kontakt 

med varandra. Han har stött på Tim och Cassie tillsammans, men han har aldrig 

pratat med henne. Han känner henne inte. Hans döttrar, dvs. Tims halvsystrar, har 

däremot berättat om Cassie för honom. 

 

Victoria Prescott Hou 

Hon träffade Tim Ohlsson i slutet av oktober eller början av november 2019 när hon 

var på väg till Harrys med några vänner. Han hade druckit och stod tillsammans 
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med två poliser. Hon och hennes vänner gick fram till Tim. De blev ombedda att ta 

hem Tim eftersom han hade druckit för mycket. De tog hem honom till hennes tjej-

kompis. Efter den kvällen var han hemma hos henne varje dag. Deras relation var 

redan från början som en berg- och dalbana. Det var bra dagar och dåliga dagar. Det 

var inte det bästa förhållandet för någon av dem.  

 

När de träffades bodde hon i en lägenhet på Vasagatan i Landskrona. Hon fick flytta 

därifrån den 3 februari 2020 på grund av att det hade festats för mycket i lägenhet-

en. Tim, som då bodde hemma hos en annan tjej, ville att de skulle hitta en lägenhet 

tillsammans. Hon tyckte inte det var en bra idé. Det var för tidigt i förhållandet. 

Men Tim gav inte upp och frågade sin kompis Daniel Rodin om de kunde bo i hans 

lägenhet, vilket de gjorde. De bråkade mycket, framför allt på grund av svartsjuka 

från Tims sida. Han ville ha koll på var hon var och använde därför en kartfunktion 

på Snapchat. Han kände till hennes lösenord och frågade ofta om han fick titta i 

hennes telefon. Om han hittade något, t.ex. gamla bilder på hennes killkompisar, så 

ifrågasatte han varför hon hade sparat dem. Tim ville ha en bra relation till sitt ex 

Josefine för sonen Adrians skull och det hade hon inga synpunkter på. Men hon 

blev misstänksam när han raderade meddelanden mellan honom och Josefine. Hon 

ville veta om han fortfarande hade känslor för Josefine. Hennes umgängeskrets blev 

allt mindre. Tim kom inte överens med hennes vänner och vissa av dem gillade inte 

Tim. När de bråkade ville hon ha ”space” för att lugna ner sig. Hon ville att de 

skulle prata när de var nyktra, men Tim ville alltid lösa konflikten direkt. Varje 

gång de bråkade brukade han hålla om henne så hårt att hon inte kunde röra sig. 

Hon brukade få panik och göra allt vad hon kunde för att få bort honom, men han 

bara fortsatte tills hon tappade tålamodet helt. Hon får panikkänslor när hon känner 

sig instängd mot sin vilja. Hon hade förklarat det för honom.   

 

Hon var väldigt upprörd och arg när hon skrev meddelandena till Tim natten till den 

15 mars 2020. Det hela började hemma hos Daniel. Hon och Tim skulle lägga sig 

efter att ha druckit och spelat tärning. Hon minns inte vad som gjorde att de började 
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bråka. Bråket eskalerade. Tim höll hårt i henne med sina händer. Hon kom inte upp 

så hon försökte putta bort honom. Då satte han sina armar runt hennes hals. Hon 

fick panik och tryckte in sina fingrar i hans ögon för att komma loss. Daniel kom 

och frågade vad som hände. Tim berättade bara vad hon hade gjort. Hon ville gå 

därifrån, men Tim lät henne inte göra det. Hon kallade på Daniel för att han skulle 

hålla Tim så att hon kunde gå därifrån. Tim följde efter henne ute på gatan och 

tryckte upp henne mot en vägg. När hon sprang så sprang han efter henne, kastade 

ner henne på marken och skrek på henne. Hon sade att hon inte orkade tjafsa om 

samma sak om och om igen. Den 15 mars 2020 hade hon en konversation på 

iMessage med Driton, som är Tims kompis, om vad som hänt mellan henne och 

Tim.  

 

Hon och Tim flyttade ihop i lägenheten på Regeringsgatan i Landskrona. Det var 

hon som stod på kontraktet. Den 27 mars 2020 hade de en inflyttningsfest. Efter 

festen satt hon och Tim och spelade en stund. Sedan somnade hon på sängen. Hon 

vaknade av att Tim kom in i sovrummet med hennes telefon. Han var upprörd och 

frågade varför hon hade skrivit till sin kollega. Han gillade inte att hon hade kontakt 

med kollegan och hade tidigare sagt till henne att hon bara fick skriva till kollegan 

om sådant som gällde jobbet. Hon och kollegan hade skrivit ”haha” om ett skämt 

om någon på jobbet. Tim tolkade meddelandet fel och blev svartsjuk. De tjafsade. 

Hon tog vad hon trodde var hennes telefon och kastade den mot fönstret. Men hon 

hade råkat ta Tims telefon så hon tog sin telefon och kastade även den mot fönstret. 

Hon satte sig i soffan. Han kom efter henne och höll i henne. Han lade armarna runt 

hennes nacke. Hon tappade andan och fick panik. Hon bet honom i tummen och 

sparkade omkull glasbordet. Därefter gick han och ringde sin mamma. Då gick hon 

in i sovrummet och flyttade sängen för att blockera dörren så att han inte skulle 

kunna ta sig in. Men han tryckte in dörren och hoppade på henne. De trillade båda 

omkull. Hon tog tag i ett fiskespö och försökte få bort honom med det. Efteråt hade 

hon blåmärken över nyckelbenet, på brösten och på armarna. Skadorna syntes inte 

när Tims mamma kom dit och pratade med henne, eftersom hon hade en kofta på 
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sig då. Hon berättade inte för Tims mamma vad han hade gjort mot henne, eftersom 

han ville göra sin mamma stolt och var trött på att svika henne gång på gång. 

 

Tim och Adrian hade inga egna iPads, utan använde hennes. Hon hade fått den när 

hon tog studenten. Adrian var ofta hos dem. Han hade eget rum i lägenheten på  

Regeringsgatan.  

 

På kvällen den 21 april 2020 var hon på hotellet där hon jobbar och träffade sin 

kollega Alena. Tim skrev till henne vid 19-tiden och frågade var hon var, vilket hon 

berättade. Han ifrågasatte det och trodde att hon var tillsammans med någon annan. 

Hon fick skjuts hem av Alena vid kl. 21.30. När hon kom hem hade Tim hällt upp 

två glas vin. De satt i soffan. I början var det ganska spänt. Sedan frågade han om 

de skulle spela tärning, vilket de gjorde. Han berättade att de var bjudna hem till 

hans mamma till helgen. Han frågade om hon verkligen hade varit med Alena. De 

drack upp vinflaskan och kvällen gick. Han ville dricka mer, så de tog en taxi till 

Pilängen där de hämtade whiskey hos en vän och köpte sedan Coca cola innan de 

återvände hem. Natten gick. De spelade tärning. Sedan började Tim må illa. Det var 

vid 4- eller 5-tiden. Han gick till toaletten och kräktes. Han ropade på henne att han 

hade kräkts blod. Det var inte första gången. Det måste vara hon som kl. 05.06 – 

05.11 googlat på sin telefon på ”njurar slutar fungera”, m.m. Hon sade till Tim att 

han inte borde jobba dagen därpå och att hon skulle skriva och meddela hans vän 

detta. Han reagerade över det och fick för sig att hon hade något ihop med hans vän. 

Hon gick in i sovrummet och lade sig på sängen. Han kom efter henne och började 

skrika. De tjafsade. Han tog hennes telefon, gick ut i vardagsrummet och återvände 

sedan till sovrummet. De fortsatte att bråka och skrika. Till slut fick hon nog och 

bad honom ringa sin mamma, men han vägrade. Hon gick ut i hallen. Han hade 

gömt hennes telefon, låst lägenhetsdörren och gömt sina nycklar. Man måste ha 

nyckel för att kunna låsa upp lägenhetsdörren och hon kom inte ihåg var hon hade 

lagt sina nycklar. Hon tog en galge och slog den i väggen för att visa honom att hon 

inte orkade mer. Hon var sur och ville ha sin telefon och gå därifrån. Han gav henne 
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aldrig eget utrymme och de bråkade om samma sak om och om igen. Hon slog även 

sönder spegeln. Då blev han arg, kastade ner henne på golvet och gick över henne 

samtidigt som han trampade henne i sidan. Hon hade inte sett någon sådan våldsam-

het från hans sida tidigare. Hon sparkade honom. Hon hade panik och var stressad. 

Hon ville bara komma därifrån. När hon kom upp gick hon ut i köket och tog den 

rosa brödkniven ur kökslådan. Han kom direkt efter henne och höll i henne. De stod 

där hon satt ett kryss på bilden på sidan 412 i förundersökningsprotokollet. Hon för-

sökte knuffa bort honom genom att trycka mot hans axel. Han höll i hennes högra 

handled, dvs. i den arm som hon höll kniven i. Hon drog in kniven i honom och 

drog sedan ut den. Hugget måste ha varit mot bröstet. Hon minns inte vilken kraft 

hon använde. Hon var upptagen med att få bort honom från sig. Han gick till 

fönstret. Efter en stund sade han att han blödde, att hon skulle ringa efter ambulans 

och att han inte ville dö. Hon förstod då att han var svårt skadad. Hon letade efter 

sin telefon, men hittade den inte. Han kastade då sin telefon på madrassen i vardags-

rummet. Hon kom först inte in på hans telefon, eftersom han hade bytt pinkod. Han 

gav henne koden. När hon fick kontakt med SOS var han fortfarande på benen. Han 

gick fram och tillbaka mellan fönstret och sovrummet. Hon vet inte hur länge. Det 

var blod överallt. Hon var stressad. När SOS frågade om han var vaken låg han på 

golvet. Hon visste inte var Tim var skadad förrän hon satte sig bredvid honom och 

såg att det pumpade blod ur hans bröst. Samtidigt som hon letade efter något att 

stoppa blodet med hittade hon sina byxor i badrummet och en tröja i sovrummet 

som hon tog på sig. Dessförinnan var hon naken och hade ett täcke runt sig. Hon 

hittade en handduk i klädkammaren i hallen, som hon sedan använde för att trycka 

mot såret. Det kom blod på kläderna i klädkammaren när hon letade efter handduk-

en. Hon hade lagt telefonen bredvid Tim och satt på högtalaren. Hon var i chock 

och visste inte vad hon skulle göra. Det var hon som öppnade lägenhetsdörren för 

polisen. Hon kom på att hennes nycklar låg i hennes helvita kappa (inte den med 

blod på). När polisen kom blev hon tillsagd att sätta sig ute i trapphuset. 
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Hennes telefon är vit. Hon vet inte hur hennes telefon hade hamnat på golvet i var-

dagsrummet. Hon kan inte förstå att hon inte såg den vid händelsen och tänkt att 

den kanske legat uppe på en av bjälkarna och trillat ner. Det var inte hon som gjorde 

sökningarna på Tims telefon kl. 05.32 – 05.48. Det var Tim som gick igenom bild-

erna i appen i hennes telefon runt kl. 05.37. Han kunde pinkoden till hennes telefon. 

Blodet på hennes kappa måste ha kommit dit genom att Tim haft kappan på sig, 

men hon har inte sett kappan på honom. 

 

Hon vet inte varför hon tog just den rosa brödkniven eller när hon kom på att hon 

skulle ta en kniv. Det bara hände att hon tog kniven. Hennes avsikt var inte att 

sticka kniven i Tim. Hon har i polisförhör sagt att hon kom på att hon skulle ta en 

kniv när hon låg på golvet, eftersom det är vad hon tror men det hände så hastigt. 

Det fanns fler knivar i kökslådan. Hon kan inte svara på varför hon högg Tim med 

kniven.   

 

Hon hade druckit kanske tre glas vin och 1½ glas whiskey under natten. Hon kände 

sig påverkad. Hon såg inte när Tim tog kokainet. Att han använde narkotika var 

något som de bråkade ganska mycket om. Hon använder inte narkotika. När de 

träffades var det många av hennes vänner som sade att Tim hade drogproblem. Efter 

ett tag sade han att han ville sluta och att han behövde hjälp, att någon var ”på 

honom”. Han ville att hon skulle stötta honom. Varje gång de bråkade tog han upp 

att alla hade svikit honom. 

 

Hon har fått göra en rekonstruktion av vad som hände när Tim blev knivhuggen, 

men det var ett så snabbt händelseförlopp att hon inte vet om hon visat exakt hur det 

gick till. Hon har ingen minnesbild av att hon ska ha huggit honom två gånger med 

kniven. Hon var inte medveten om skadan på hans arm förrän hon fick frågor om 

den i polisförhör. Men skadan i armen måste ha uppkommit vid samma tillfälle som 

skadan i bröstet. Hon kan inte förklara hur det kommer sig att det inte finns något 

blod i köket eller att det finns blod i sängen och på kudden. Hon högg honom inte i 
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sängen och hon har inte sett honom lägga sig i sängen efter att han blivit kniv-

huggen. Blodet var på hennes sida av sängen.  

 

Ebba Katsler 

Hon utförde den rättsmedicinska obduktionen av Tim Ohlsson. Hon har gått igenom 

undersökningsfynden och utlåtandet med rättsläkaren Sixten Persson.  

 

Sårskadorna benämnda I och II på den vänstra överarmen och ner mot underarmens 

övre del bedöms ha uppkommit genom ett och samma våld. Stickskadan skadade 

kungsvenen i armen. Om man inte uppsöker medicinsk vård och inte vidtar några 

medicinska åtgärder, så är denna skada i sig livshotande. Genom en komplett av-

skärning av kungsvenen kan blodvolymen blöda ut till den grad att man avlider. Det 

rör sig snarare om minuter än timmar innan man förblöder. Det är svårt att säga hur 

länge Tim Ohlsson blödde av denna skada. Skadan var genomgående. Undersök-

ningsfynden talar för att det var den längre, 10 cm långa skarpkantade sårskadan, 

som var ingångshålet och att det var den kortare sårskadan på överarmens insida 

som var utgångshålet. Blödningar från vener kan generellt ge ett mer sipprande 

förlopp än blödningar från pulsådror. Blödningens omfattning kan påverkas av 

exempelvis tryck mot armen. 

 

På bålens övre vänstra del anträffades en bågformad sårskada där konvexiteten var 

riktad bakåt (sårskada III). Skadan gick in via huden på bröstkorgens övre vänstra 

del, vidare in genom den stora bröstmuskeln på vänstra sidan, in i brösthålan, 

genom den vänstra lungan, in i hjärtsäcken och in i hjärtats högra kammare. Sår-

kanalen löpte i ett förlopp åt höger, något nedåt och inåt i kroppen. Sårkanalens 

längd var 8 – 12 cm lång. I hjärtsäcken anträffades 100 ml blod och i lungsäcken 

återfanns 1,75 l blod. I detta fallet har alltså en stor del av blodvolymen hos Tim 

Ohlsson blött ut i lungsäcken. Vid en större blödning sker kompensatoriska meka-

nismer i kroppen. Stickskadan har förorsakat ett förlopp där det sannolikt har rört 
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sig om enstaka minuter tills Tim Ohlsson blev medvetslös. Hon bedömer att det rört 

sig om ytterligare ett par minuter innan han avled.   

 

Man kan blöda både internt, dvs. in i kroppens olika kaviteter, och ut. Skador som 

blöder ut i kroppskaviteter kan förvånansvärt länge inte synas från utsidan om 

kroppen är i ett sådant läge att det inte kommer ut något blod, dvs. en större del av 

människans blodvolym kan blöda ut i t.ex. bröstkorgen innan det behöver synas från 

utsidan. Men vid kompression av en sådan kroppskavitet, t.ex. vid ett kraftigt ande-

tag, så kan blodet förflytta sig från denna kavitet till utsidan. Om personen i detta 

fallet hade legat på mage, så hade tyngdpunkten gjort att man hade kunnat blöda ut. 

Om personen hade stått upp, så hade blodet dragits till kroppens mest nedåt belägna 

punkt. Om personen därefter hade satt sig eller lagt sig ner, så hade det teoretiskt 

sett kunna ske en kompression och blodet kunnat ses från utsidan. Om personen 

hade legat på rygg, hade blodet kunnat ansamlas i brösthålan förutsatt att det inte 

sker någon kompression eller rörelse som gör att blodet förflyttas. 

 

Hon bedömer att blödningen efter stickskadan på bröstkorgens övre vänstra del har 

uppstått relativt momentant, men att blodet kan ha ansamlats i brösthålan en obe-

stämd tid innan det förflyttades ut utanför kroppen. Hon har varit på brottsplatsen 

tillsammans med Sixten Persson för att göra en rättsmedicinsk undersökning. Hon 

kan inte medicinskt uttala sig om var i lägenheten som huggen har utdelats. Hon såg 

en kniv på brottsplatsen. Det var en ordinär brödkniv. Det har krävts en icke ringa 

kraft och ett stadigt grepp om kniven för att orsaka sårskadorna. Det går inte att ut-

ifrån sårskadorna säga hur vass kniven var. 

 

Martin Malmberg 

När han och hans kollega påbörjade brottsplatsundersökningen valde de att få så lite 

information som möjligt om vad som hade hänt för att skapa sig en egen bild. De 

fick veta att ambulanspersonal hade varit på platsen och jobbat med kroppen men 

att den låg kvar på samma plats samt att polis hade sökt igenom lägenheten. För att 
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inte bli färgad av annan information tog han inte del av förhörsuppgifter eller filmen 

från polisens kroppskamera förrän efter att protokollet var klart.  

 

De gjorde en noggrann undersökning av köksdelen med hjälp av ljuskällor och kon-

staterade att där inte fanns några blodbesudlingar med undantag av i diskhon och på 

kniven. Det är öppen planlösning i lägenheten och med köksdelen avser han den del 

där det är klinker på golvet. Inget i köksdelen hade rörts innan han fotograferade. 

 

De blodiga dropparna som iakttogs på golvet i sovrummet säger inget om riktning-

en, dvs. om personen rört sig in i eller ut ur sovrummet. Det fanns inga synliga spår 

efter blodiga fötter på golvet. Det fanns inga synliga skador på madrassöverdraget, 

täcket etc. i sängen. De gick noggrant igenom det som fanns sängen. Det fanns inte 

heller några synliga spår efter blodiga fötter på golvet i hallen vid toaletten. Det 

fanns rinningsbilder på väggen mittemot dörren till toaletten. Blodet som skapat 

rinningsbilderna bedömdes vara slungat blod och ha riktning ifrån sovrummet och 

ut i vardagsrummet. Detta säger dock inte på vilket håll personen rört sig, utan bara 

på vilket håll blodet slungats. 

 

Det fanns betydligt mindre blod i badrummet. Någon hade avsatt ett avtryck med 

blod som bedömdes vara en fot. Besudlingarna på insidan av toalettlocket och på 

toalettringen behövde undersökas innan det kunde konstateras att det var blod. På 

golvet i vardagsrummet iakttogs avtryck med blod som bedömdes komma ifrån 

fötter i riktning mot fönsterna ut mot gatan. Det bedömdes även ha varit rörelse 

fram och tillbaka på vardagsrumsgolvet i samband med att blodet kom dit och efter 

att blodet kommit dit. En möjlig förklaring till kontaktspåren på väggen mellan 

fönsterna i vardagsrummet kan vara att en blodig person har lutat sig mot väggen. 

Det fanns en blodansamling vid högtalaren i hörnet. I hallen fanns blodspår ända 

fram till ytterdörren och det fanns blodstänk på golvlisterna. 
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Det låg ett lila täcke på golvet i hallen intill den avlidne. På täcket låg spegelglas 

och det fanns blodbesudlingar på täcket. Det fanns inget synligt blod under täcket. 

Det fanns även ett lila täcke i sängen. 

 

Han har funderat mycket på var i lägenheten som den avlidne tillfogades sina 

skador. Det finns segment i lägenheten som talar sitt språk. Men han kan inte sätta 

fynden i en händelsekedja som talar mer för ett händelseförlopp än ett annat.  

 

Kristoffer Tullgren 

Han bar kroppskamera vid tillfället och slog på den när han och kollegan kom fram 

till adressen. Han minns att de vid utlarmningen hade fått veta att det rörde sig om 

ett bråk i en lägenhet och att en kvinna hade knivskurit sin pojkvän. Han förstod det 

som att det var kvinnan själv som hade ringt. De tog med sig en liten väska med 

förstahjälpen-utrustning. Han och kollegan sökte av våning för våning i huset. Hans 

kollega gick framför honom. När hans kollega stannade till förstod han att kollegan 

hade träffat på någon i trapphuset. Kollegan beordrade kvinnan att lägga sig ner. 

Hon var stressad och han upplevde henne som påverkad av något. Hon sade något i 

stil med: ”Det är inte lönt. Han är redan död”. När han tittade in i lägenheten såg 

han Tim Ohlsson ligga på golvet i en pöl med blod. Han har en svag minnesbild av 

att det ryckte i Tim Ohlssons ena öga. Eftersom han inte kunde utesluta att det fanns 

fler gärningsmän, drog han sitt tjänstevapen och sökte genom bostaden. Det fanns 

ingen där. Han tror att han sade till sin kollega att sätta handfängsel på kvinnan. För 

att se om Tim Ohlsson var vid liv smärtstimulerade han honom genom att trycka på 

kappmuskeln, men han fick ingen reaktion. Han påbörjade hjärt-lungräddning. Han 

såg att Tim Ohlsson hade skador i vänster armhåla och arm. Det pulserade inget 

blod. Han har efteråt konstaterat att han höll på med hjärt-lungräddning i omkring 

sex minuter innan ambulanspersonalen var på plats och löste av honom. Ambulans-

personalen avbröt sin hjärt-lungräddning efter ett par minuter efter att ha varit i kon-

takt med läkare. 
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Faton Trstena 

Mot slutet av nattpasset fick han och hans kollega ett larm om ett bråk i en lägenhet 

där det hade använts kniv. De visste inte hur allvarligt skadad personen var. De an-

lände till platsen ganska snabbt. De tog med sig sjukvårdsväskan och begav sig upp-

för trapporna. De hade fått veta att lägenheten låg längst upp. När de var mellan 

fjärde och femte våningen så öppnades lägenhetsdörren av Victoria Prescott Hou. 

Hon hade på sig en vit tröja med blodfläckar på. Hon ropade att de måste komma in. 

Han sade åt henne att komma ut, visa händerna och sätta sig i trapphuset, vilket hon 

gjorde. Han och kollegan såg att det låg en naken man två meter in i lägenheten. 

Mannen var medvetslös och det var en stor blodpöl bredvid honom. Han gick någon 

meter in i lägenheten och försökte identifiera varifrån blodet kom. När han ropade 

”Tim” uppfattade han det som att mannen tittade på honom, men det är oklart om 

det fanns några livstecken. Till vänster om mannen låg en mobiltelefon, som var 

uppkopplad till ett samtal. Hans kollega säkrade lägenheten och började sedan med 

hjärt-lungräddning medan han uppehöll sig i trapphuset med Victoria Prescott Hou. 

Han frågade henne vad som hade hänt. Hon berättade att de hade ett turbulent för-

hållande, att de hade bråkat en del, att han aldrig tidigare hade trampat på henne, att 

det hade resulterat i att hon hade gått in i köket och hämtat en kniv, att det sedan 

blev svart för henne, att hon inte vet vad som hände därefter och att hon inte trodde 

att det skulle sluta på det viset. Hon sade att blodet kom från armhålan. 

 

Anna Tonning 

Hon har arbetat som ambulanssjuksköterska i sex år. Vid det aktuella tillfället var 

hon och hennes kollega på stationen när de fick ett prio-ett larm vid 6-tiden på 

morgonen. De har då 90 sekunder på sig att köra iväg. De fick veta att det gällde 

våld och misshandel, att det var allvarligt och att kniv troligtvis varit inblandad. När 

de kom fram fick de beskedet att polis var på plats och hade påbörjat hjärt-lung-

räddning. De tog med sig all sin utrustning, vilken väger mycket. De hörde röster 

som skrek högt upp i trapphuset. De visste inte vem som skrek. Eftersom det var en 
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smal spiraltrappa och därför trångt att bära upp all utrustningen, tryckte de ner hiss-

en. När hissen väl kom ner så gick hissdörren inte att öppna. De hörde polisen 

skrika att de skulle skynda sig. De sprang därför uppför den trånga trappan med all 

utrustningen. När de kom upp såg de en tjej stå utanför lägenheten med en polis-

man. Inne i hallen i lägenheten såg de en polisman som gjorde bröstkompressioner 

på en man. Polismannen var utmattad. De tog över bröstkompressionerna, men såg 

genast att mannen inte skulle klara sig. Han såg avliden ut. Det var en stor blod-

mängd och det blödde inte längre från såret när de tryckte på hans bröst. Det kom 

inte heller något blod från såret i armen. De uppfattade det som att han hade blött ut. 

När de satte på sin utrustning fanns det ingen hjärtaktivitet. Hon kontaktade läkare. 

Återupplivningsförsöken avslutades i samråd med läkaren. 

 

Tiffany Karlsson 

Hon är Tim Ohlssons halvsyster. De har samma far, men inte samma mor. Hon och 

Tim hade en bra relation. Han var mer som en bästa vän än en storebror. Han var 

alltid glad och sprallig och ville allas bästa. Hon har sällan sett honom arg. Han 

hade en bra relation till Adrian och Josefine.  

 

Första gången hon hörde Cassies namn var när en tjejkompis var rädd för Cassie 

som hade varit taskig. När hon fick veta att Tim var tillsammans med Cassie ville 

hon bilda sig en egen uppfattning om henne. Det var svårt att få kontakt med Cassie 

i början, men det blev bättre. Hon såg Cassie som en bra kompis som dejtade 

hennes bror. Hon ville att han skulle vara lycklig. Hon träffade Tim och Cassie till-

sammans vid högst tio tillfällen. I början av deras relation var Tim glad, men efter 

ett tag skrev han att de hade bråkat och att han inte ville ha med henne att göra. När 

hon t.ex. dagen före händelsen frågade om han ville ta med sig Cassie på hennes 

och sambons inflyttningsfest så sade han nej. Han har skrivit till henne på Snapchat 

och berättat att Cassie en kväll hade tagit paddan ifrån Adrian för att kolla sociala 

medier, att Adrian då hade blivit ledsen, att Tim hade tagit tillbaka paddan och att 

Cassie då hade tagit den, slagit sönder den och slagit honom på samma ställe där 
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han tidigare hade blivit misshandlad. Inför polisförhöret hade hon kollat upp att 

detta hände den 3 april 2020. När hon vid ett tillfälle frågade om han inte tänkte 

gifta sig och skaffa fler barn så skrattade Tim till och sade: ”Nej, inte med henne”. 

Han ville inte vara med Cassie efter det med paddan. 

 

Hon var med på Tims och Cassies inflyttningsfest. De drack, spelade spel och 

dansade. Senare på kvällen satt hon, hennes sambo, Tim och en av hans kompisar i 

soffan och pratade. Cassie och hennes vänner dansade. Det spelades hög musik. När 

Tim upprepade gånger bad Cassie sänka volymen av hänsyn till grannarna ignorera-

de hon honom. Till slut reste sig Tim och sänkte volymen. Cassie vred då upp 

volymen ännu högre. Tim blev arg, frågade vad hon sysslade med och stängde av 

musiken. Tim och Cassise började tjafsa. De särade på dem. Det var första gången 

hon såg en konflikt mellan Tim och Cassie. Hon såg inget våld då. Tjugo minuter 

senare åkte de därifrån.     

 

Stina Törn 

Hon och Tim Ohlsson var goda vänner och hade en nära relation. Han var en härlig 

person, glad och positiv. Han brydde sig om folk och var genomsnäll. Hon har 

aldrig sett några våldstendenser hos honom. Hon visste att han använde droger. Hon 

känner inte Cassie. Hon minns inte när Tim berättade för henne att han träffade 

Cassie, men vid något tillfälle släppte hon av honom på Vasagatan och förstod då 

att det var hos någon tjej. Senare berättade att han att tjejen var Cassie och visade en 

bild på henne. Hon reagerade med att fråga om han verkligen var tillsammans med 

henne. Hon hade nämligen träffat på Cassie på nattklubben där hon jobbar och upp-

fattat henne som uppkäftig och spydig utan anledning. Tim svarade att Cassie bara 

var ett tidsfördriv. Hon träffade aldrig Tim och Cassie tillsammans. Tim ville näm-

ligen inte det. När hon blev hembjuden till lägenheten på Regeringsgatan var Tim 

angelägen om att Cassie inte skulle vara där. Hon var inte med på Tims och Cassies 

inflyttningsfest, men Tim berättade efteråt att det hade varit bråk. Tim har berättat 

att för henne att Cassie varit våldsam mot honom. Vid ett tillfälle kom han och 
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Adrian hem till hennes kille och berättade att de hade bråkat om Adrians iPad. 

Cassies mobiltelefon var sönder och hon hade tagit paddan ifrån Adrian och knäckt 

den. Tim hade bitmärken i tummen. Adrian satt i soffan när Tim berättade vad som 

hade hänt. Hon sade till Tim att han inte kunde vara med Cassie. Han sade att han 

inte skulle gå tillbaka till Cassie, men hon förstod sedan att han ändå hade gjort det. 

Hon fick sedan höra talas om fler skador. En gång hade Tim en träflisa i armen efter 

att han hade fått ett fiskespö i armen. Han hade alltid rivmärken eller någon annan 

skada. Han sade att det var Cassie som hade orsakat dem. Vid ett tillfälle sade han 

att han var rädd för att sova, eftersom Cassie hade försökt att strypa honom i sömn-

en med ett rep runt halsen. Han hade vaknat av det. Detta hade hänt en eller två 

månader före den 22 april 2020. Vid samma tillfälle hade Cassie tryckt in ögonen 

på honom. Hon sade då åt honom att inte gå tillbaka till lägenheten och erbjöd 

honom att istället sova på soffan hemma hos henne. Hon kunde inte förstå hur han 

kunde vara tillsammans med Cassie. Inför henne fick han det att framstå som att 

hans relation till Cassie inte var seriös, men hon har förstått att han sagt till andra att 

han och Cassie var tillsammans. Till henne sade han att han bodde tillsammans med 

Cassie för att kunna bo centralt. 

 

Tina Christensen 

Cassie familjehemsplacerades hos henne och hennes familj strax innan hon fyllde 

16 år, dvs. i slutet av juli 2013. Cassie är en bra tjej. Hon är gullig och hon gjorde 

sitt bästa. Ingen hade tidigare brytt sig om henne eller ställt upp några regler för 

henne, så det var besvärligt i början. Men de fick rätt på det. Cassie kunde bli arg, 

men det hände inte så ofta. Då kunde hon säga saker som: ”Du tar mig bara för 

pengarna”. Sommaren 2014 rymde hon flera gånger och fick flytta till en jourfamilj, 

men återvände sedan till dem. Hon ställde som ultimatum att Cassie skötte sig och 

det gjorde hon. Cassie gick på en dansskola i Helsingborg och jobbade på Väla, 

men hon kunde inte hålla i pengar. Hon blev arg när hon inte fick mer pengar av 

dem och flyttade ut i januari 2015. Efter 1½ år kontaktade hon dem igen och de 

återupptog kontakten. Den 6 mars 2020 skrev Cassie till henne och berättade att hon 
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skulle flytta ihop med en kille som hette Tim. Därefter ringde Cassie flera veckor i 

sträck och lät glad. Hon har aldrig träffat Tim. Cassie har bara berättat att han hade 

förlorat körkortet och inte hade något jobb. Hennes äldsta dotter, som visste vem 

Tim var, blev inte glad när hon fick höra att Cassie var tillsammans med honom 

eftersom han inte var en bra kille och höll på med droger. Cassie är inte bra på att 

be om hjälp, utan vill lösa saker och ting själv.  

 

Flemming Hou 

Han är Cassandras far. De har ett bra förhållande. Cassandra förstår sig inte på 

pengar, men hon är ärlig och hjälpsam. Cassandra har berättat att hon vid ett tillfälle 

när hon var full och blev arg kastade ett askfat genom ett fönster. Han har sagt hej 

till Tim Ohlsson, men inte pratat med honom. Cassandra har inte berättat för honom 

om sin relation till Tim. Han har inte sett några våldsamheter mellan dem eller att 

Cassandra varit skadad. Men hans barnbarn har berättat att Cassandra kommit hem 

till dem och varit blodig i ansiktet.  

 

Ann Louise Hou 

Hon är Cassandras äldre syster. Hennes mor drev en nattklubb i Tonga. När 

Cassandra var två månader lämnade hennes biologiska mor henne på nattklubben 

och hennes mor fick ta hand om henne. Hon passade Cassandra när hennes föräldrar 

arbetade. De kom till Sverige år 2009. När Cassandra var 16 år ville hon inte längre 

gå i skolan, utan vara med sina kompisar i stället. De bråkade om det och hon för-

svann i två veckor. Socialen blev inkopplad och Cassandra sattes i fosterhem. När 

Cassandra var 18 eller 19 år fick de kontakt med henne igen. Cassandra flyttade till 

egen lägenhet i Landskrona. De har haft bra kontakt det senaste året. De har firat 

högtider tillsammans och hon hjälpt Cassandra med pengar. Cassandra skrattar 

mycket. Hon har inte sett några humörsvängningar hos Cassandra, men hört att hon 

ska ha det. Hon har träffat Tim Ohlsson två gånger. Vid det ena tillfället hämtade 

hon Tim och Cassandra på Vasagatan och då hade han ett blått öga som han hade 

fått i ett bråk i Helsingborg. Cassandra har inte varit så öppen med henne angående 
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sin relation till Tim, utan i stället pratat med hennes barn. Hon har hört att Tims och 

Cassandras relation var turbulent. Hennes son har berättat att Cassandra vid ett 

tillfälle i början på året knackade på fönstret vid fem-tiden på morgonen, att hon var 

blodig vid nästan och munnen och att hon sade att hon hade bråkat med sin pojkvän.  

 

Daniel Rodin 

Han lärde känna Tim Ohlsson genom sin lillebror och hans bekanta. De kände var-

andra ytligt i många år. Men mot slutet av förra sommaren började de umgås utan 

andra kompisar. Han tyckte mycket om Tim och de kom varandra ganska nära. De 

hade sina duster, men de kom överens. Han lärde känna Cassie genom Tim. Cassie 

och Tim bodde hos honom i omkring två månader efter att de hade blivit av med 

hennes lägenhet. Han var inte hemma så mycket när de bodde där. Han hade inga 

problem med Cassie. De kom ganska bra överens. Tims och Cassies relation var 

väldigt upp och ner. De bråkade ganska mycket. Som han uppfattade det bottnade 

bråken i svartsjuka och alkohol. Enligt Tim var det Cassie som var svartsjuk och 

trodde att han träffade tjejer bakom hennes rygg. Tim kunde säkert också vara svart-

sjuk.  

 

Han har sett bråk mellan Cassie och Tim och det har även hänt vid ett par tillfällen 

att han fått sära på dem. Vid ett tillfälle fick han kasta ut dem. Han vet inte varför de 

bråkade vid dessa tillfällen. Han vet bara vad Tim har berättat för honom efteråt och 

då har Tim sagt att det handlade om svartsjuka. Han har inte pratat med Cassie om 

varför de bråkade. Han pratade inte med henne på samma vis. Han vet att hon inte 

gillade att Tim tog droger. Tim visste att han hatade att någon ger sig på en kvinna. 

 

Han har sett både Tim och Cassie arga och upprörda. När Cassie var arg var hon 

som en maskin som inte gick att stoppa. Hon hade mycket kraft bakom sig, mer 

som en man än en liten tjej. Vid ett tillfälle kom Cassie hem från jobbet och efter 

bara tio minuter flög de ihop. Han vet inte varför. Han befann sig inte i rummet då 

och de hade dörren stängd. De brottades. Tim höll fast Cassie ett ganska hårt grepp 
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och hon kallade på honom. Han uppfattade det som att Tim gick för långt. Han tog 

tag i Tim och sade att han inte tolererar våld mot kvinnor. Han vet inte varför Tim 

höll fast Cassie. Det kan ha varit för att hindra henne från att gå därifrån eller för att 

de skulle bli vänner igen eller av någon annan anledning. Han har aldrig sett Tim slå 

Cassie. Han har sett skador på Tim. När han kom hem en förmiddag var Tim blå 

runt hela ögat och röd i ögat. Tim sade att de hade bråkat, att bråket hade gått över-

styr och att Cassie hade försökt trycka in ögat på honom. Men det var Tims ord. En 

annan gång hade hans ganska tunga golvlampa gått sönder. När han frågade vad 

som hade hänt sade Tim att han hade vaknat av att Cassie hade slagit lampan i 

huvudet på honom. De gånger han var hemma började bråken strax efter att Cassie 

hade kommit hem. Han befann sig då i rummet bredvid eller låg och sov. Enligt 

Tim ändrades Cassies humör på två röda sekunder. 

 

TINGSRÄTTENS BEDÖMNING 

Skuld 

I målet är klarlagt att Victoria Prescott Hou tilldelat Tim Ohlsson ett genomgående 

knivhugg i hans vänstra överarm samt ett knivhugg i den vänstra delen av hans 

bröstkorg, vilket skadat hans vänstra lunga och hjärta och orsakat hans död genom 

förblödning. Victoria Prescott Hou har alltså berövat Tim Ohlsson livet. 

 

Åklagaren och Malin Ohlsson har pläderingsvis påstått att i vart fall ett av kniv-

huggen har utdelats medan Tim Ohlsson legat i sängen i sovrummet. 

 

När det gäller omständigheterna vid en gärning är det är den tilltalades redogörelse 

av det inträffade som ska läggas till grund för prövningen av åtalet om den inte mot-

bevisas av åklagaren eller är så osannolik i sig att den kan lämnas utan avseende. I 

förevarande fall är Victoria Prescott Hous redogörelse för omständigheterna inte så-

dan att den kan lämnas utan avseende. Frågan är då om hennes redogörelse är mot-

bevisad. 
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Victoria Prescott Hou har berättat att hon och Tim Ohlsson den aktuella natten 

bråkade återigen, att hon ville därifrån men ytterdörren var låst, att hon slog sönder 

en galge och en spegel i hallen för att markera att hon inte orkade längre, att han 

blev arg, kastade ner henne på golvet och trampade på henne i sidan samtidigt som 

han gick över henne, att hon sparkade till honom och reste sig, att hon gick ut i 

köksdelen och tog en brödkniv ur kökslådan, att han kom efter henne och höll i 

henne, att hon försökte knuffa bort honom, att han höll i hennes högra handled och 

att hon stack kniven i honom.  

 

Det finns inga vittnen till händelsen. Av de rättsmedicinska undersökningarna fram-

går att Victoria Prescott Hou och Tim Ohlsson hade skador där skadebilden talar 

starkt för att de uppkommit vid någon form av tumult. Vid brottsplatsundersökning-

en påträffades en bit av en galge och spegelglas på golvet i hallen.    

 

Victoria Prescott Hou har berättat att Tim Ohlsson stod i köksdelen när hon utdela-

de knivhuggen. Vid brottsplatsundersökningen har det inte anträffats något synligt 

blod i köksdelen. Det har däremot anträffats en större blodsamling i sängen och det 

fanns blod på golven i sovrummet, hallen vid toaletten, vardagsrumsdelen, toaletten 

och hallen vid entrén. Martin Malmberg har utifrån sin expertis förklarat att han, ut-

ifrån den fynd som gjorts i lägenheten, inte kan uttala sig om var i lägenheten som 

Tim Ohlsson befann sig när han blev knivhuggen. Victoria Prescott Hou har be-

skrivit att Tim Ohlsson stod på klinkergolvet i köksdelen, strax intill övergången till 

parkettgolvet i vardagsrumsdelen. Av Ebba Katslers uppgifter framgår att blodet 

kan ha ansamlats i brösthålan en obestämd tid innan det förflyttades utanför kropp-

en och att blödningen efter sårskadan i armen kan ha gett ett sipprande förlopp. Tim 

Ohlsson kan därmed ha hunnit förflytta sig från köksdelen innan det hann uppstå 

blodspår i köksdelen. Mot bakgrund av det anförda finner tingsrätten Victoria 

Prescott Hous redogörelse av händelseförloppet inte vara motbevisad. 

 

31



  
 

LUNDS TINGSRÄTT 
 
Brottmålsenhet 

DOM 
2020-08-10 

B 2146-20 
 

 
 
 

 
Utredningen ger inte stöd för slutsatsen att Victoria Prescott Hous avsikt med kniv-

huggen var att beröva Tim Ohlsson livet. Inte heller finns det stöd för slutsatsen att 

Victoria Prescott Hou uppfattade det som en säker eller praktiskt taget oundviklig 

följd att Tim Ohlsson skulle avlida till följd av knivhuggen. Victoria Prescott Hou 

har emellertid med icke ringa kraft huggit en brödkniv in i vänstra delen av bröst-

korgen där det finns vitala organ. Sådant våld är typiskt sett livsfarligt. Det har där-

med funnits en avsevärd risk för att Tim Ohlsson skulle dö på grund av vålds-

utövningen. Denna risk har varit uppenbar, även för Victoria Prescott Hou. Detta 

har inte avhållit henne från att utdela knivhugget i bröstkorgen, utan hon har dess-

utom utdelat ytterligare ett knivhugg, vilket gick igenom den vänstra överarmen. 

Enligt tingsrättens mening är det ställt utom rimligt tvivel att Victoria Prescott Hou 

i gärningsögonblicket var likgiltig till att Tim Ohlsson skulle dö. Hon har alltså haft 

uppsåt till Tim Ohlssons död. Åtalet är styrkt. 

 

Den som berövar annan livet döms enligt 3 kap. 1 § brottsbalken för mord. Är brott-

et med hänsyn till de omständigheter som föranlett gärningen eller eljest att anse 

som mindre grovt, döms enligt 2 § för dråp. Utgångspunkten är alltså att uppsåtligt 

dödande ska bedömas som mord; det måste till förmildrande omständigheter för att 

brottet ska rubriceras som dråp. Gränsdragningen mellan mord och dråp har be-

handlats i ett flertal avgöranden från Högsta domstolen. Omständigheter som kan få 

betydelse för om brottet ska anses som dråp är att gärningsmannen har handlat i 

stark affekt till följd av provokation från offrets sida, att det har varit fråga om ett 

snabbt händelseförlopp eller om gärningsmannen varit starkt pressad. Även det för-

hållandet att gärningen har begåtts i en nödvärnsliknande situation kan vara att väga 

in. Det krävs dock att omständigheterna vid en samlad bedömning framstår som 

klart förmildrande för att gärningen ska bedömas som dråp (se rättsfallen NJA 2016 

s. 809 och NJA 2013 s. 376).  
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I förevarande fall kan omständigheterna inte anses vara så klart förmildrande att 

gärningen ska rubriceras som dråp. Gärningen ska därför, som åklagaren angett, 

rubriceras som mord. 

 

Påföljd 

Victoria Prescott Hou förekommer inte i belastningsregistret. Av inhämtat yttrande 

från Frivården Helsingborg framgår att Victoria Prescott Hou lever under socialt 

ordnade förhållanden, att det inte framkommit något missbruk av narkotika eller 

spel, att den fysiska och psykiska hälsan är god samt att Frivården inte kunnat 

skönja några kriminella attityder eller värderingar och inte heller något som tyder på 

vålds- och aggressionsproblematik.  

 

Enligt 3 kap. 1 § brottsbalken ska påföljden för mord bestämmas till fängelse på 

viss tid, lägst tio och högst arton år, eller på livstid. Enligt paragrafen ska som skäl 

för livstids fängelse särskilt beaktas om gärningen föregåtts av noggrann planering, 

präglats av särskild förslagenhet, syftat till att främja eller dölja annan brottslighet, 

inneburit svårt lidande för offret eller annars varit särskilt hänsynslös. Paragrafen 

fick sin nuvarande lydelse genom en lagändring som trädde i kraft den 1 januari 

2020. Syftet med lagändringen var att skärpa straffet för mord, främst genom att 

livstidsstraffet ska kunna komma i fråga i betydligt större utsträckning än tidigare, 

men också genom att straffnivån ska höjas för de fall av mord som även framöver 

kommer att bestraffas med ett tidsbestämt straff (se prop. 2018/19:138 s. 16, 29 och 

34). 

 

I förevarande fall föreligger inte några sådana omständigheter som medför att straff-

et ska bestämmas till livstids fängelse. Straffet ska alltså vara tidsbestämt. 

 

Högsta domstolens praxis vid tillämpning av bestämmelsen i 3 kap. 1 § brottsbalken 

i dess tidigare lydelse har inneburit att straffet för ett mord, där omständigheterna 

sammantagna varken är försvårande eller förmildrande, som utgångspunkt har varit 
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fängelse i 14 år. Några närmare anvisningar gällande straffmätningen i ett sådant 

fall har inte getts i förarbetena till den senaste ändringen. Tillämpningen av den 

tidsbestämda straffskalan har i stället överlämnats till rättstillämpningen (a. prop. s. 

29). Med hänsyn till det skärpta synsätt som nu kommit till uttryck genom lag-

ändringen finns skäl att anta att det normala tidsbestämda straffet för mord i stället 

ska vara 16 år (jfr Hovrättens för Västra Sverige dom den 1 juli 2020 i mål B 3484-

20). 

 

I förevarande fall har omständigheterna varken varit försvårande eller förmildrande. 

Straffvärdet motsvarar därmed fängelse 16 år. Någon annan påföljd än fängelse kan 

inte komma i fråga. Det saknas skäl att vid straffmätningen frångå straffvärdet. 

 

Övrigt 

Malin Ohlssons och Ronny Karlssons enskilda anspråk är medgivna och ska bi-

fallas.  

 

Eftersom fängelse ingår i straffskalan för det brott som Victoria Prescott Hou döms 

för, ska hon åläggas att betala föreskriven avgift till Brottsofferfonden. 

 

Yrkandet om förverkande av den beslagtagna kniven är lagligen grundat och ska bi-

fallas. De i beslag tagna kläderna och brevet kan fortfarande antas vara av betydelse 

som bevis. Beslagen bör därför bestå tills domen vunnit laga kraft. 

 

Åklagaren har i enlighet med 1 § förordningen (2005:77) om kontroll av vissa er-

sättningsanspråk m.m. yttrat sig över försvararens kostnadsräkning. Åklagaren har 

därvid förklarat att han inte har några anmärkningar att framföra beträffande yrkad 

ersättning för arbete. Tingsrätten anser att försvararens och målsägandebiträdenas 

ersättningsanspråk är skäliga med hänsyn till målets art och omfattning. 
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För brottet mord är inte föreskrivet lindrigare straff än fängelse i två år och det är 

inte uppenbart att skäl till häktning saknas. Victoria Prescott Hou ska därför vara 

fortsatt häktad till dess att domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot henne. 

 

HUR MAN ÖVERKLAGAR, se bilaga (TR-01) 

Domen får överklagas senast den 31 augusti 2020. Överklagandet ges in till tings-

rätten. Det ska stå i överklagandet att det riktar sig till Hovrätten över Skåne och 

Blekinge. 

 

 

Ingegärd Lind 

 

I avgörandet har även nämndemän deltagit. Rätten är enig. 
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Mål nr B 2146-20
LUNDS TINGSRÄTT
Brottmålsenhet

Avräkningsunderlag 
2020-08-10 
Lund

Telefon
046-16 03 05

TelefaxPostadress
Box 75 
221 00 
Lund

Besöksadress
Tingsrättsplatsen 
2 E-post: b.lunds.tingsratt@dom.se

www.lundstingsratt.domstol.se - där information om vår 
personuppgiftsbehandling finns.

Expeditionstid
måndag - 
fredag 
08:00-16:00

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19970802-5144

Datum för dom/beslut 
2020-08-10

Efternamn 
Hou

Förnamn 
Joan VICTORIA PRESCOTT

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller 
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har 
ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-04-22

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har 
verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 §§ 
förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut 
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4 
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 

Bilaga 1
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/

